
 

 

 

 

Vedbæk Grundejer- og Beboerforening  den 16.03.21 

har på et bestyrelsesmøde diskuteret forholdene omkring Hotel Marina i lyset af de ret 
luftige planer, der har verseret i den seneste tid. 

Vi er enige i, at Hotel Marine trænger til fornyelse/modernisering. 

Lokalplan 139 for Hotel Marina foreskriver en bebyggelsesprocent på 90 med mulighed for 
udvidelse til 100. 

Vi ser ikke argumenter for at hæve bebyggelsesprocenten yderligere. 

Uanset om Hotel Marina renoveres eller ombygges, er det afgørende for foreningen, at 
dette sker med respekt for den øvrige bebyggelse i Vedbæk. 

Vi anbefaler, at der i de kommende nye rammer for Hotel Marina fortsat er en 
fødevareforretning til glæde for borgerne samt besøgende fra strand og havn. 

Vi efterlyser et tidligt og konstruktivt samarbejde med Rudersdal kommune om den videre 
planlægning, og bestyrelsen for Vedbæk Grundejer- og Beboerforening har allerede aftalt 
møde med borgmester Jens Ive, så snart der foreligger mere konkrete planer. 

På bestyrelsens vegne  

Hans Jeremiassen 
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